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Kielman, Johanna

Van: Griffie Schiermonnikoog

Onderwerp: FW: Onderzoek naar de behoefte aan bedrijfsruimte

 

Van: Harm Carrette <   

Verzonden: zondag 5 mei 2024 22:33 

 

 

Onderwerp: Onderzoek naar de behoefte aan bedrijfsruimte 

 

Geachte Raadsleden, 

Geachte voorzitter van de gemeenteraad, 

Geachte griffier, 

 

6 week geleden heb ik u onderstaande mail gestuurd met de vraag naar de stand van zaken met betrekking tot het 

onderzoek naar behoefte aan bedrijfsruimte. 

Weliswaar heeft u daarover in de afgelopen raadsvergadering een raadsbrief van het college ontvangen samen met 

het onderzoek.  Een verdere actie heeft u, als raad en de uiteindelijke opdrachtgever, niet ondernomen. 

 

Ik mocht tot op heden van u nog geen antwoord ontvangen op mijn vraag. Zo is het mij niet bekend of mijn 

aanvraag behandeld is, hoe het behandeld is en wat het uiteindelijke resultaat voor mij betekent. 

En dit geldt ook voor al die bedrijven (13 stuks) die de enquete ook hebben ingevuld. Daarvan zijn er 10 

respondenten die, volgens het rapport, beschouwd kunnen worden als gegadigde. 

 

Het is dan ook erg onzorgvuldig, kwalijk en onfatsoenlijk dat u, als raad, deze bedrijven niet op de hoogte stelt van 

hun kansen op een invulling van hun behoefe aan bedrijfsruimte. 

 

Daarnaast is het onzorgvuldig dat u, de bedrijven die een voorkeur hebben geuit voor bedrijfsruimte op het Melle 

Grietjespad, negeert. U geeft daarmee aan dat u de vraag naar bedrijfsruimte niet serieus neemt en niet op zoek 

bent naar een reele oplossing. 

 

Ik verzoek u dan ook om mij op korte termijn met een reele onderbouwing te berichten of mijn vraag naar 

bedrijfsruimte een kans van slagen heeft.  

En dit geldt ook voor alle andere bedrijven die begin vorig jaar hun vraag naar bedrijfsruimte kenbaar hebben 

gemaakt. 

 

In afwachting van een vlotte reactie, 

met vriendleijke groet 

 

H.D.J. Carrette 

  

  

  

nl>  

Verzonden: donderdag 21 maart 2024 19:41 

Aan: Toren, Tineke  
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Onderwerp: Onderzoek nar de behoefte aan bedrijfsruimte 

  

  

 

Geachte Raadsleden, 

als raad bent u initiatiefnemer van het project ruimtelijke ontwikkelingen. U heeft op 6 juli 2021 het eindrapport 

ruimtelijke ontwikkelingen Schiermonnikoog vastgesteld. 

Op 7 december 2021 heeft het college van burgemeester en wethouders het plan van aanpak vastgesteld. In een 

schrijven van het college van 3 januari 2022 bent u hiervan op de hoogte gebracht. 

Onderdeel van dit plan van aanpak was het onderzoek naar de vraag naar bedrijfsruimte. Voor de aanpak van dit 

onderdeel heeft u 356 externe uren uitgetrokken. Een significante kostenpost. 

 

Het onderzoek is uitgevoerd door het bureau 12join. Een adviesbureau waarvan de Heer Maarten van der Werff 

partner en directeur is. 

De Heer van der Werff was met het bureau Colendis en als gemeentelijk ambtenaar ook al eerder betrokken bij het 

oorspronkelijke project ruimtelijk ontwikkelingen (2020). 

 

In januari 2023 konden de bedrijven, die behoefte aan bedrijfruimte hadden, een vragenlijst invullen en deze aan 

het bureau 12join aanleveren. 

Ook ik heb dit gedaan. Maar ik mocht tot op heden niets vernemen. 

 

Op 4 maart 2024 heb ik daarom contact gezocht met het bureau met de vraag naar de stand van zaken. Het 

antwoord ( zie onderstaande mail) was dat de gemeente Schiermonnikoog betrokken is bij het vervolg rondom het 

onderzoek naar de behoefte aan bedrijfsruimte. 

 

Aangezien de gemeenteraad de hoogste bestuursinstantie is van de gemeente Schiermonnikoog, en dus 

verantwoordelijk is voor de uitvoering van het plan van aanpak en dus ook op de hoogte moet zijn van de resultaten 

van het onderzoek stel ik u de vraag: 

Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot het onderzoek van de behoefte aan bedrijfsruimte? 

 

In afwachting van een vlotte reactie, 

met vriendelijke groeten, 

 

H.D.J. Carrette 

 

ps i.a.a. het College van burgemeester en wethouders 

ps ook plaatsen op de lijst van ingekomen stukken 

 

 

-------- Doorgestuurd bericht --------  

Onderwerp: RE: Bedrijfsruimte 

Datum: Mon, 11 Mar 2024 20:27:53 +0100 

Van: I 12join.nl> 

Aan: 'Harm Carrette'  

 

 

Geachte heer Carrette, 
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De gemeente Schiermonnikoog is betrokken bij het vervolg rondom het onderzoek naar de behoefte aan 

bedrijfsruimte. 

U kunt het beste rechtstreeks contact met de gemeente hierover opnemen. Uw (eerdere) mail is al 

doorgestuurd naar de gemeente. 

  

Met vriendelijke groet, 

 namens 12join 

  

Van: Harm Carrette   

Verzonden: maandag 11 maart 2024 13:24 

Aan: 12join.nl 

Onderwerp: Fwd: Bedrijfsruimte 

  

  

Geachte Heer, Geachte Mevrouw, 

op 4 maart 2024 stuurde ik onderliggende mail. Mocht tot nu toe nog geen reactie van u ontvangen. 

Graag per ommegaande een reactie uwerzijds. 

Met vriendelijke groeten. 

H.D.J. Carrette 

 

-------- Doorgestuurd bericht --------  

Onderwerp: Re: Bedrijfsruimte 

Datum: Mon, 4 Mar 2024 11:21:55 +0100 

Van: Harm Carrette 

Aan 12join.nl> 

 

 

Beste  

meer dan een jaar geleden werden wij, net als veel andere bedrijven, benaderd om een vragenlijst in te vullen ivm 

de behoefte aan bedrijfsruimte. 

Tot op dit moment mochten we van u en het bureau 12JOIN niets meer vernemen. 

Mijn vraag is dan ook wat er met de informatie is gebeurd en welke stappen heeft uw bureau inmiddels 

ondernomen ( richting college van B&W van Schiemronnikoog) ? 

 

In afwachting van uw reactie, 

met vriendelijke groeten, 

H.D.J.  Carrette 

 

 

Op 8-1-2023 om 19:43 schreef Harm Carrette: 

Beste  

hierbij mijn ingevulde vragenlijst. Wacht uw reactie af. 
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Met vriendelijke groet, 

HDJ Carrette 

Op 2-1-2023 om 14:40 schreef  

Beste Carrette, 

  

Zoals besproken tijdens ons gesprek van vanmiddag stuur ik u hierbij vragen over 

bedrijfsruimte (zie bijlage).  

Als alle gesprekken zijn gevoerd worden behoeftes en mogelijke oplossingen in kaart 

gebracht en aangeboden aan het college van B&W.  

Graag ontvang ik vóór 9 januari uw vragenlijst over bedrijfsruimte. 

  

Heeft u vragen? Bel me dan gerust ik ben bereikbaar op telefoonnummer 0513 – 847 162. 

  

  

Met vriendelijke groet,  

  

  

  

  

  

  

 

Virusvrij.www.avg.com 

  

  




